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D.30. november 2020 kl. 17-20 i personalerummet  

 

 

Deltagere:  
Forældre: Kenneth, Tove, Cathrine, Ane, Florence, Rasmus, Camilla Mehl 
Medarbejdere: Eva, Søren, Karin 
Ledelse: Birgitte, Claus (referent) 
 
Fraværende: Katrine og Camilla Storm 
 
Mødeleder: Birgitte 
 
Dagsorden:  
 
1. 17.00  

Godkendelse af referat fra 27/10 2020 og 28/9 2020 
Referat fra de 2 sidste møder blev sendt rundt til godkendelse 
 

2. 17.05 
Orientering fra dialogmøde med politikerne d.10/11 2020 
-      Generel orientering 

Steen Daugaard orienterede om legeplads finansiering, vedligeholdelse og ny indkøb, som ligger hos 
                 team ejendom. Det daglige tilsyn ligger hos institutionen. Hvis alt er sikkerhedsmæssig i orden og  
                 aftalt med team ejendom, må institutionerne og forældre gerne lave forbedringer. 

 
-      Dialog om tildelingsmodel; justering af procentsats i sidste knæk (se bilag) 

Birgitte orienterede om tildelingsmodelen, og hvilken indflydelse det har på skolerne, hvis man ændrer 
på procentsatsen ved knækkene 
-      Dialog om henvendelse fra bestyrelsen på molsskolen ang. Tildelingsmodel 
Vi går i dialog med molsskolen og andre små skoler, men vil gerne lægge os fast på 70% 
Tove har kontakten til de andre 
  

3. 17.50  
Pause – vi julespiser (lille juleplatte) og julehygger 
  

 
4. 18.30  

Nyt fra udvalg/nye udvalg 
- Fysiske rammer i Børnehuset v/Claus  

      Status på personalets oplæg til udvalget 
Claus fortalte om, hvordan indretning (skabelse af læringsrum) af børnehuset hænger tæt sammen med de 
pædagogiske læreplaner. Planen i børnehuset er; at i løbet af det næste år skal der  arbejdes med analysere, 
planlægge og evt. etablere læringsrum (mangler at få økonomien på plads) 

- Status på Lavvu 
Dækket er færdig, teltet er bestilt, ny status på næste møde. 
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5. 19.00  
Kommunikationsprincip   
- Arbejdsgruppe fremlægger deres arbejde 

 
- Dialog 

 
- Debat omkring nytten af Facebook 

 
- rettelser så ordene bliver dækkende for hele huset 

 
- Kenneth vil også gerne deltage i arbejdet 

 
- Vi mangler branding som et punkt 

 
6. 19.25 

Forslag om legepladsudvalg 
- Hvad er opgaven – drøftelse 

- Hvem er med i udvalget 
- udsat 

 
 
7. 19.40 

Punkter til kommende møder 
- læreplans temaer (afventer dagtilbud) 
- Ny arbejdstidsaftale for lærerne (på mødet i januar) 

Hvad indebærer det konkret for Thorsager skole / Eva og Brigitte 
- Andre punkter? 
- Jf. årshjulet – justeringer i strategier og principper - hvilke? 
- Finde på en alternativ måde at fejre skolefesten på, måske for hele institutionen 

 
8. 19.45 

 Orientering fra 
- ledelse  
- ingen skolefest, men 6. kl. laver et skuespil alligevel, bliver vist efter gældende restriktioner 
- ny skolepædagog Merete Præstholm ansat pr 1. januar 
- PLF fortsætter 2 år mere med penge fra AP Møller fonden 
- Lucia optog i år bliver uden forældre deltagelse. Optogene går udenfor 
- Forældre 

 
9. 19.55 Evt. 

Husk varme i lokalet 
 

Næste bestyrelsesmøde: onsdag d.6/1 2021 


